
 

For more information please visit our website at http://seya-fc.info/index.html 

Welcome to Seya FC (Seya Football Club)!! 

 

*About us 

Seya FC was started from 1983 in Seya ward Yokohama city Japan. The club caters for primary 

school junior age groups from 6 to 12 years old and men's and women's teams at various levels of 

competition. For many years now the club has been known as "the friendly club of the Seya". Many 

who join the club play for the fun and camaradie of recreational activity and this is encouraged at all 

levels. For the serious player at the senior level, the club gained promotion to the next step. We hope 

that many of you will be able to join us. 

 

 

1. Every Monday from 16:00 to 17:15 

2. Seya Minami dai kouenn grand (瀬谷南台公園グラウンド) 

 Address:横浜市瀬谷区南台 2-11 

3. Please bring your track shoes and sportswear only 

*Contact us 

        Tel: 090-4922-7712 (Mr.Jinnbo) 

        Mail: seyafcyokohama2017@gmail.com 

If you need help or if you have any questions, please feel free to contact us. 

 

*關於我們 

你好!瀬谷足球俱樂部（瀬谷 FC）是從 1983年成立,開始在日本国横浜市瀬谷区内活動。我

們的指导目標是小朋友將學習如何運球，射門得分和更多的技巧。在趣味競賽中，學會團隊

合作並建立友誼。而且希望孩子們從活動中，能發現美的感動。我們歡迎<6-12歲的小朋友(男

女)>加入。如果有疑問或興趣的話，請咨詢。謝謝!  

 

 

1.   日期:毎週一下午四點 - 五點十五分 

2.   地點:瀬谷南台公園運動場(瀬谷南台公園グラウンド) 

 地阯:横浜市瀬谷区南台 2-11 

3.   備註:請帶好運動衣服和鞋子 

*聯絡 

Tel: 090-4922-7712  (神保先生) 

        Mail: seyafcyokohama2017@gmail.co                            

請大家多多關照! 

 

 

*Events <Free soccer lesson> 

*活動<免費足球教室> 
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